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Benvolgudes famílies,

soc l’Israel, pare de dues alumnes de l'escola, una d'I4 i l’altra

de 4t. La motivació principal per presentar-me en aquestes

eleccions és el compromís i la preocupació amb l’educació dels

nostres infants, a més a més de ser una forma activa

d’involucrar-me per assegurar el desenvolupament acadèmic

adequat.

Considero fermament que la nostra implicació és clau,

juntament amb els altres sectors del Consell escolar. Com a

representant de la part de les famílies no cal dir que seré la

vostra veu en temes que us preocupin per assegurar l'èxit

educatiu dels vostres fills i filles. Junts per una educació de

qualitat i amb sentit comú.

ISRAEL RODRÍGUEZ GÓMEZ



Hola a tots i totes! 

Sóc la Montse, mare dè la Judit de 3r B. Participo en les eleccions al

Consell Escolar per poder ajudar en tot el que pugui a què la nostra

escola millori cada dia més. El Consell Escolar és l'eina que tenim tots

els pares i mares per fer sentir tant la nostra veu, com la dels nostres

fills i filles, que segur també tenen moltes coses a dir.

Així els ajudarem a fer que aquesta etapa de la seva vida tan important

es desenvolupi tenint en compte el que senten i pensen. Espero ser

capaç de transmetre tots els vostres dubtes i inquietuds, per tal de

trobar la millor solució possible entre totes les parts implicades en

l'educació dels nostres fills i així fer d'aquestes personetes que tant

estimem, persones de les quals estar-ne més orgullosos encara.

Gràcies i a reveure!

MONTSE FORNÓS MONTANÉ



Em dic Mónica i sóc mare d’ un alumne de segon

curs. Enguany m’he presentat al Consell Escolar

per primera vegada, amb la intenció de posar el

meu granet de sorra i col.laborar perquè tot

segueixi funcionant tant bé com fins ara i si hi ha

alguna cosa a millorar, fer-ho.

MÓNICA GÓMEZ  CHICO



Hola! 

Em dic Barbara Santos. Soc portuguesa, infermera quirúrgica, anterior

membre del comitè d’una empresa multinacional del sector de dispositius

mèdics i el més important: mama de l’Oliver d’I4A. Vull representar el

sector de famílies del Consell Escolar perquè crec que és important que les

famílies estiguem implicades en el desenvolupament i, a ser possible,

millorar  certs aspectes de l’escola dels nostres infants. Per això és

fonamental que puguem tenir veu i representació.

Crec que la meva experiència com a infermera pot aportar tranquilitat,

empatia i sobretot la humanització en el tracte amb les famílies, no oblidant

el respecte per la intimitat i dignitat d’aquestes. També crec que la meva

anterior experiència al comitè d’empresa pot aportar la confiança i

lideratge de poder representar (i si fos necessari defensar) els interessos del

col·lectiu familiar davant de les diferents situacions que es puguin donar.

Moltes gràcies i animeu-vos a votar!

BARBARA SANTOS



Em dic Cristina. Soc farmacèutica i mare de la Jana

de 3r B i de l'Èric d'I4B. Em presento al Consell

Escolar per poder ajudar al desenvolupament del

projecte educatiu de la nostra escola. L'espai on

s'escolti la veu de les famílies, es pugui recolzar els

projectes d'innovació i treballar en equip. Volem

que els nostres fills i filles tinguin la millor escola

per conviure, aprendre i plena d'oportunitats que

els obrin les portes del seu futur.

CRISTINA PLANA LLAURADÓ



El meu nom és Martí i soc el pare del Breogan Gumbau i Bort de la

classe dels gatets (2n A). De professió informàtic, penso que les

famílies hem de tenir un paper actiu en el funcionament del PAX,

l’escola on els nostres fills i filles es formen acadèmicament però

també com a persones. Al Consell Escolar es prenen importants

decisions, les quals, en part, són responsabilitat de les famílies i

penso que representar-les és un afer que de bon grat faré.

MARTÍ GUMBAU I GONZÁLEZ

És tan fi i tan delicat 

que de dir-lo ja és trencat. 

El silenci 

Miquel Desclot



Soc José, pare de l'alumna Alma López d'I5 i soci de

l'AFA. Presento la meva candidatura per la meva

implicació amb l'educació i com no, amb aquesta

escola. Soc mestre de professió, he estat secretari de la

Junta de personal docent, membre del Comitè PRL

Serveis Territorials de Tarragona i membre de la

Peritaria d'educació PRL de Catalunya. Per aquestes

raons i amb la millor intenció, crec que puc contribuir

en el bon funcionament i coordinació de la comunitat

educativa "Escola Pax".

JOSÉ LÓPEZ VÁZQUEZ


